
 

 
ACTA DE REUNIÓ DE LA JUNTA DIRECTIVA DE L’AMPA 

 
Data:  Divendres, 8 d’octubre de 2013 
Hora:  22:00 h. 
Lloc:  Sala de Professors CEIP Mediterrani 
Assistents: Mariam Cortelles (Vocal), Jesús Riera (Vocal), Mª José Martínez 
(presidenta), Ofelia  Gimeno (Vocal), Vicky Peris, José Tarazón (tresorer), Vicente 
Salvador (vocal) i Albert Moncusí (secretari). 
 
Ordre del dia: 
 
1. Escola matinera: pagaments i deutes 
D’entrada hi ha una bona situació, per bé que segueix havent impagament d’una 
família amb precedents simil·lars. S’acorda parlar amb Susanna per a veure si hi ha 
alguna necessitat per cobrir i anar fent seguiment de futur. Caldrà, a més, seguir 
demanant el pagament a la família que segueix sense pagar. 
 
 
2. Balanç pressupostari del menjador 
S’informa del balanç econòmic del menjador i dels ajustos efectuats atesos els 
impagaments de Conselleria. 
 
3. Convocatòria de la propera assemblea general 
Es convocarà per al dia 22. En la propera reunió (8 de novembre) es prepararà ordre 
del dia. 
 
4. Activitats extraescolars 
Totes les activitats extraescolars menys jocs de taula s’han posat en marxa.  
 
5. Trobades 2013-14 
Es participarà. Es proposa que els de sisè s’impliquen proposant i duent el taller. 
S’acorda plantejar-ho a Pili. 
 
6. Vaga del 24 d’octubre 
El proper 24 d’octubre hi ha convocada vaga d’ensenyament. S’acorda treure 
convocatòria  
 
 
7. Altres assumptes que es puguen presentar 
S’acorda comprar dues pissarres digitals, ateses previsions de pressupost de 2014, 
per tal que en puguen gaudir els xiquets dels darrers cursos.  
 
Es planteja la possibilitat de fer totes les gestions amb caixa única, inclosa l’Escola 
Matinera. S’acorda procedir a integrar l’activitat econòmica de l’Escola Matinera 
(ingressos i despeses) en la comptabilitat general de l’AMPA. 
 
Aquest any hi ha eleccions a Consell Escolar. Entre els representants actuals a 
proposta de l’AMPA hi ha Jesús Riera, la filla del qual passa a l’Institut el proper curs. 
Es proposa proposar que entre en el seu lloc Vicky Peris. 
 
Per altra banda, cal dir que José Vicente. 
 



 

Es demanarà a regidoria una tanca per a tota l’acera i que s’allunye el contenedor de 
la porta de l’escola. Se sol·licitarà també que tanquen el pati del PIUS XII a la nit, per 
evitar que s’embrute amb fem de gos. 
 
Sobre els llibres, es modificarà el sistema. En una ocasió paguen al banc, i en la 
segona recullen els llibres amb el rebut en mà. 
 
Cal fer una carta per a dir que la loteria se repartirà tots els dijous del mes de 
novembre de 15 a 16:45h. 
 
8. Torn obert de paraules 
No se’n presenten.   
 
 
9. Aprovació de l’acta de la reunió 
S’aprova l’acta. 
 
I sense més assumptes tractats, es tanca la reunió a les 23:58h. 

La Presidenta 
 
 
 
 

Signat: Maria José Martínez 

El Secretari 
 
 
 
 

Signat: Albert Moncusí 
 


